
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 27. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 186
Vil ministeren oplyse, i hvilket omfang der frem til 2020 årligt vil kunne frigøres
PSO-midler tiltænkt biogasområdet, såfremt udbygningen med biogas svarer
til det omfang, som en nylig rapport fra Institut for Fødevare- og Ressourceø-
konomi på Københavns Universitet anslår, nemlig 7 PJ i stedet for de 17 PJ,
der er forudsat i energiaftalen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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